
SEURAPARLAMENTIN KOKOUS, muistio 1 / 2023

Seuraparlamentin kokous: ti 2.5.2023
Aika: klo 17.30 – 18.45
Paikka: Kangasalan pääkirjasto, Harjula-sali

Kutsuttu: Hannu Autio (pj), Kangasalan Kisa
Jonas Oksanen, Kangasalan Urheilijat
Jarmo Joutsensaari, Kangasala SK
Minni Haveri, Kuhmalahden Kisa
Heli Raunio, FC Kangasala
Risto Nieminen, Kangasalan Melojat
Timo Kokki, Kangasalan Invalidit
Simo Hillo, hyvinvointilautakunta
Jari Haaparanta, elinympäristölautakunta
Marjut Markkinen (hyvinvointikoordinaattori)
Maiju Paajanen (osallisuuskoordinaattori)
Marke Vornanen (vapaa-aikapalveluiden johtaja)
Jarno Schutskoff (liikunnan palvelukoordinaattori/siht.)

Asiat:

1. Kokouksen avaus

- puheenjohtaja avasi kokouksen
- kokouksen osallistujat esittäytyivät lyhyesti

2. Edellisen kokouksen muistio 12.12.2022

- käytiin lävitse edellisen kokouksen muistio, ei kommentoitavia asioita

3. Lautakuntaedustajien esittely:

Simo Hillo, hyvinvointilautakunta
           Jari Haaparanta, elinympäristölautakunta

- lautakuntaedustajat esittelivät lyhyesti itsensä

4. Hyvinvointikoordinaattori Marjut Markkinen

- Marjut Markkinen kertoi lyhyesti hyvinvointikoordinaattorin työstä ja
hyvinvointityöstä Kangasalan kaupungissa. Marjut osallistuu tarvittaessa
seuraparlamentin kokouksiin jatkossa.

5. Osallisuuskoordinaattori Maiju Paajanen

- Maiju Paajanen on juuri aloittanut osallisuuskoordinaattorina Kangasalan
kaupungissa ja hän tuli esittäytymään seuraparlamentin jäsenille. Samalla hän
kertoi lyhyesti osallisuuskoordinaattorin tehtävistä. Jatkossa hän on
mahdollisesti yhteydessä myös urheiluseuroihin erilaisissa asiayhteyksissä.



6. Järjestöagentti toiminta Marjut Markkinen

- Marjut Markkinen kertoi järjestöagentti toiminnasta
- tarkoituksena on laajentaa toimintaa ja saada mahdollisesti myös

urheiluseuroista väkeä mukaan järjestöagentti toimintaan
- syksyisin on pidetty järjestöagenttitreffit
- viime kesänä pidettiin järjestöpiknik tapahtuma Vesaniemessä, missä eri

järjestöt tapasivat toisiaan.

7. Liikuntapaikkarakentamisen ajankohtaiset asiat

- Kyötikkälän ja Suoraman huoltorakennukset, molempien kohteiden
rakentaminen on aloitettu ja valmistuminen alustavan aikataulun mukaan
on vuoden 2023 lopulla

- Huutijärven lähiliikuntapaikan suunnittelu koulun yhteyteen on aloitettu.
Tällä hetkellä kartoitetaan, mitä välineitä ja toimintoja tarvitaan. Lisäksi
lasketaan kustannusarviota. Rakentaminen aloitetaan vuonna 2024.

- Lamminrahkan liikuntapuisto rakentuu hyvää vauhtia oman aikataulunsa
mukaan. Elokuussa pitäisi olla valmista, kun koulu Lamminrahkassa alkaa

- Tykkilumi viime talven aikana saatiin tykitettyä säilölunta kasalle Soralan
montussa. Kasan peittäminen ja varastointi onnistui hyvin ja odotuksissa
on pienempi hävikki lumimäärässä kuin viime vuonna.

8. muut ajankohtaiset asiat

- urheiluseurojen toiminta-avustukset ovat menossa päätöksen tekoon
toukokuun hyvinvointilautakuntaan. Tälle vuodelle toiminta-avustuksiin on
varattu 152 000 €.

- urheiluseurojen kohdeavustushaku päättyi 2.5. ja hakemuksia on
saapunut määräaikaan mennessä viisi kappaletta. Kohdeavustukset
päätetään kesäkuun hyvinvointilautakunnassa.

- kesän liikuntasalivuorot on myönnetty ja ne alkavat maanantaina. 8.5.
Ajankohtainen tilanne löytyy Timmi-järjestelmästä.

- talven liikuntasalivuorot ovat haussa 15.5. asti, jonka jälkeen
hakemukset käsitellään ja myönnetyt käyttövuorot julkaistaan kesäkuun
puoleen väliin mennessä.

- Pikkolan yksityinen palloiluhalli hanke etenee kaupungin ja halliyrittäjien
kesken. Tällä hetkellä viimeistellään sopimusta osapuolten välillä ja kun
lautakuntakäsittelyt ja erilaiset luvat ovat kunnossa hallia päästään
rakentamaan mahdollisesti alkukesän aikana.

- Jalkapallon kuplahalli sijoittuu vanhan Tredun tontille Huutijärven
alueelle. Kaupunki on sitoutunut varaamaan käyttövuoroja hallista 16 h/
vko. Käyttäjinä koulut, varhaiskasvatus ja liikuntapalvelut. Halli pitäisi
tämän hetken tiedon mukaan olla käyttökunnossa lokakuussa 2023.



Muita asioita:

- Simo Hillo nosti esiin perinteiset koulujen väliset kilpailut eri lajeissa, joihin
hän toivoi urheiluseurojen tulevaisuudessa panostavan. Koulujen väliset
toteutettaisiin niin, että mukana olisi myös harrastesarja kilpasarjan lisäksi,
jotta kaikilla koululaisilla olisi mahdollisuus osallistua tapahtumiin.
Haasteena seuraparlamentti totesi vetäjien puutteen/löytymisen. Lisäksi
kuljetuskustannukset saattavat nousta esteeksi joidenkin koulujen
kohdalle. Tämä kuitenkin voitaisiin Hillon mukaan huomioida
talousarviosuunnittelussa koulujen osalta.

Unelmien liikuntapäivästä (10.5.) Simo Hillo esitti kysymyksen, kuinka
urheiluseurat ottavat tapahtuman huomioon omassa toiminnassaan.
Liikuntapalvelut järjestävät oman tapahtuman ko. tapahtumaan liittyen
perjantaina 12.5. klo 10-12 Sorolan montussa.

Simo Hillo toi esiin myös nuorisovaltuuston osallistamisen tärkeyden
hyvinvoinnin edistämisessä Kangasalla ja ehdotti osallisuuskoordinaattori
Maiju Paajaselle, että hän olisi yhteydessä nuorisovaltuustoon esimerkiksi
erilaisten tapahtumien järjestämisessä, jotta nuoria saataisiin mukaan
liikunnallisiin tapahtumiin ja sitä kautta kasvattamaan nuoria liikunnallisen
elämäntavan omaksumiseen.

Lisäksi keskusteltiin Harrastamisen Suomen-mallista, kuinka
kangasalalaiset urheiluseurat ovat siinä mukana. Seurat ovat ottaneet
Harrastamisen Suomen mallin toimintaansa vaihtelevasti. Tässä
yhteydessä toivottiin seuraavaan kokoukseen mukaan iltapäivätoiminnan
koordinaattori Marjo Jäärniä, joka koordinoi asiaa Kangasalan
kaupungissa.

9. seuraava kokous

- Seuraava kokous on kaikkien urheiluseurojen yhteinen kevätkokous
tiistaina 6.6.2023 klo 17.30 Pitkäjärven koulun auditoriossa.

- Sihteeri lähettää kutsut seuroille.


